
SAMEDI / SATURDAY Nov 7 Nov 2015

5:00pm Moose Creek Winston Van Putten                  Noël & Florence Racine
Emile Quesnel                           France & Melissa Ménard

DIMANCHE / SUNDAY           32e dimanche ordinaire B / 32nd Sunday in ordinary Time B  Nov 8 Nov 2015

9:00am Moose Creek 1) Parents défunts de Jacques Théoret
2) Lorette Sabourin                       Quête aux funérailles

10:30am Crysler Pour les paroissien(ne)s / For Parishioners
René, Marie-Marthe & Michel Gagné             Paul & Diane Sabourin

LUNDI / MONDAY Dedication of the Lateran Basilica/Dédicace de la Basilique du Latran Nov 9 Nov 2015
9:00am Moose Creek PAS DE MESSE – NO MASS

MARDI / TUESDAY Saint Léon Le Grand, Pape et Docteur /St Leo the Great, Pope Nov 10 Nov 2015
8:45am
7:00pm

Crysler
Moose Creek

Lyne Croteau                       Robert & Claire McLeod
Réunion du Comité des finances / Parish finance committee meeting

MERCREDI / WEDNESDAY Saint Martin de Tours, Évêque/St. Martin of Tours, Bishop Nov 11 Nov 2015
9:00am
7:00pm

Moose Creek
Crysler

* Jeannine Bazinet            Liliane & Monique Lalonde
Réunion du Comité des finances / Parish finance committee meeting

JEUDI / THURSDAY   Saint Josaphat, Évêque et Martyr / St. Josaphat , Bishop, Martyr Nov 12 Nov 2015
8:45am Crysler Henri  Laflèche                       Quête aux funérailles

VENDREDI / FRIDAY Oct 13 Oct 2015
9:00am Moose Creek Robert Girouard Ernest & Ghislaine Brisson

SAMEDI / SATURDAY Nov 14 Nov 2015
5:00pm Moose Creek Pour les paroissien(ne)s / For Parishioners

DIMANCHE / SUNDAY 33e dimanche ordinaire B / 33rd Sunday in ordinary Time B Nov 15 Nov 2015

9:00am Moose Creek 1) Lorette Bazinet            La Succession
2) Lorette Sabourin          CWL Our Lady of the Angels

10:30am Crysler
1)Raymond Provost Marielle, Lyne, Paul & Nicolas
2)Denise Godin Courville & René Courville     Leur mère Rita Courville & Famille
3)Denise Quenville               Les Membres de l’UCFO

Notre-Dame-Des-Anges,
Our Lady of the Angels:

November  1st novembre
Sunday Envelopes: $645.00

Loose: $106.15
Priest’s Pension Fund: $535.00

Votive candles $.65
Heating: $30.00

Pre Authorized Donations: 1142.00
Loto – Moose Creek:

Gagnante – Winner: $50
Cécile C. Sabourin

Notre-Dame-Du-Rosaire,
Our Lady of the Rosary:

November  1er novembre
Dimanches : $893.00

Pension des prêtres : $336.00
Mariages : $200.00

Loto – Crysler :
Gagnante – Winner: $50

Louise Bourgeois
Merci beaucoup! Thank you very much
(Site internet/Web Site: http://www.ndr-crysler.ca

Congratulations to Scott and Kaitlyn MacMaster for the Baptism of their son, Grant Ewen
MacMaster, last Sunday, All Saints Day, at Our Lady of the Angels Parish. Keep them in your
prayers.

Nos félicitations à Carl et Tracy Bercier pour le baptême de leur enfant, Brayden Jean Bercier, le
dimanche dernier, Fête de Tous les Saints, à l’église Notre-Dame-des-Anges. Gardons-les dans nos
prières.

VENTE DES CALENDRIERS DES CHEVALIERS DE COLOMB : Avant et après la messe du 8 et du 15
novembre, les Chevaliers de Colomb de Crysler vendront en l’entrée de l'église les calendriers du
Sacré-Cœur de Jésus au prix de 4$ chacun.



LE TEMPS DES TOURTIÈRES - MEAT PIE TIME : Les Membres de l’Union Culturelle Franco-
Ontariennes(U.C.F.O) confectionnent des tourtières pour le temps des fêtes au prix de 10$ pour les
non-cuites et de 12$ pour les cuites. Veuillez réserver vos commandes avant le 20 novembre chez
Huguette Lafrance(613-987-5719), Joanne Landry (613-987-5533) et Simone Quesnel (613-987-
5316ou 2802). The Ladies of Crysler U.C.F.O are baking meat pies for the holiday’s season. Place
your order before November 20th by contacting the names above.

ATTENTION ALL PARISH MUSICIANS OF ALEXANDRIA-CORNWALL : This year, there will be a
Diocesan Choir prepared for the Opening of the Jubilee Year of Mercy to be celebrated, on Tuesday,
December 8th at 7pm in Nativity Co-Cathedral. Rehearsals will begin on Tuesday, November 10that 7pm at
Nativity Co-Cathedral in the chapel ~ entrance by the side door. Contact Helen McAlear (613-932-8326).

LES CHEVALIERS DE COLOMB CONSEIL #5068 vous invite à un souper spaghetti le dimanche 15
novembre de 16h à 19h dans la salle paroissiale Précieux-Sang. Adultes: 10,00$; enfants moins de
10 ans: GRATUIT. Achetez vos billets maintenant en téléphonant au presbytère :613-931-1424. Les
profits iront à la Paroisse Précieux-Sang.

LE CERCLE NOTRE-DAME-DES-SAINTS-MARTYRS № 1359, des Filles d’Isabelle de Cornwall, vous
invite à une démonstration de bijoux, Silpada, samedi le 14 novembre 2015 à 13h30 à la salle Ste-
Thérèse-de-Lisieux, 1304 Lisieux, Cornwall, ON. Un léger goûter sera servi et il y aura quelques
tirages. Venez avec vos amies, en groupe, en famille et profitez de l’occasion pour commencer vos achats
de Noël. Votre présence sera  grandement appréciée. Merci!

CWL ST. JAMES COUNCIL will have their Soup & Sandwich Fundraiser, on Sunday, November 15th

at St. Anthony’s Hall (Apple Hill), from 11:00am to 1:00pm. Free Will Offering.

BINGO DE LA PAROISSE PRECIEUX-SANG : La Paroisse Précieux-Sang, de Glen Walter, planifie
son prochain Bingo, “avec un nouveau tableau” le mercredi, 18 novembre, à 19h00 dans la salle
paroissiale. PARTIES ARRIVE-TÔT à 18h20. Plus de $1200.00 à gagner.

LES CHEVALIERS DE COLOMB DE St. Francis de Sales auront leur dîner de Rôti de bœuf, le jeudi
19 novembre 2015, dans la salle paroissiale, à 17h00. Adultes : $10 ; Enfants : $5.

KNIGHTS OF COLUMBUS OF COUNCIL #9780 cordially invite everyone to their breakfast on Sunday,
November 22nd, 2015, from 9:00am to 12:00 noon at St. Anthony’s Parish Hall, Apple Hill. Everyone
Welcome!

BAZAR DE NOËL DE GLEN ROBERTSON : Vous êtes cordialement invités au Bazar de Noël à
la paroisse Saint-Martin-de-Tours, à Glen Robertson, le samedi 28 novembre de 11h à 16h à la salle
paroissiale. Sur place: vente de pâtisseries, beignes maison, tables d’objets divers, tirages, 50/50. Venez
prendre un thé!

THE CORNWALL CATHOLIC SECONDARY SCHOOLS MISSION TEAM will be hosting a Vendor’s fair in
the gym of St. Joseph’s Catholic Secondary School on Thursday, December 3rd, 2015, from 5:00pm to
8:00pm. Everyone is welcome to come and enjoy a night of local vendors’ products. We will also have a
children’s supervised area so you can drop off your little ones while you shop. Hot dogs, drinks and DQ Ice
Cream sandwiches will also be for sale. Bring yourself and bring a friend for a great night while supporting
our Mission Team. Here are some of the vendors...Holly Sheets, Epicure, Yo Unique, Thirty one gifts,
McIntosh Therapy, Essential Oils, Scentsy, Arbonne, Bonnie Blooms, Steeped Tea-Shannon, Pampered
Chef, Party lite and many more.


